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Protokół Nr XXVII / 20 

z XXVII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 13 listopada 2020 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, zarządzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, wykonywanie 

innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Ropczycach – p. Grzegorz Bielatowicz.  

Czas trwania sesji: ok. 14-ta – 15.55.  

Miejsce obrad: sesja  z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość - zdalny 

tryb obradowania, miejsce prowadzenia sesji Urząd Miejski w Ropczycach ul. Krisego 1, sala 

konferencyjna 109.  

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji:  

 

1.  

Przewodniczący Rady – Otworzył 27 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  Powitał 

uczestników sesji. Zarządził sprawdzenie kworum, co zostało dokonane przez system e-sesji 

oraz przez głosowe potwierdzenie udziału w sesji przez wywoływanych radnych, przez 

przewodniczącego Rady i na podstawie tego stwierdził prawomocność obrad. Zapoznał  

z informacją: Obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz nagrania są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej 

i na stronie internetowej gminy. Uczestnicząc w sesji wyrażacie państwo zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl przepisów rozporządzenia  

o ochronie danych tzw. RODO. Zarządził symboliczną minutę ciszy dla uczczenia pamięci 

radnego śp. Józefa Misiury. 

 

2. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że przedstawia pana Henryka Kędziorę, który został 

poproszony, aby w tym punkcie sesji przebywał na sali obrad w celu dokonania ślubowania. 

Poinformował, że: Komisarz Wyborczy w Rzeszowie postanowieniem z dnia 1 października 

2020 r. stwierdził wygaśnięcie mandatu z dniem 17 września 2020 r. z powodu pisemnego 

zrzeczenia się mandatu radnego - dziś śp. Józefa Misiury.   Komisarz Wyborczy w Rzeszowie 

postanowieniem z dnia 13 października 2020 r. postanowił o wstąpieniu na wakujący mandat 

radnego w okręgu wyborczym nr 1 dla Rady Miejskiej w Ropczycach, że mandat ten obejmie 

pan Henryk Kędziora z listy Komitet Wyborczy Samorząd i Gospodarka, który w wyborach  

z 21 października 2018 r. uzyskał kolejno największą liczbę głosów, nie utracił prawa 

wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do objęcia mandatu. Zgodnie z art. 23a ustawy 

o samorządzie gminnym:  przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radny składa 

ślubowanie. Radni, którzy uzyskali mandat w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na 

pierwszej sesji, na której są obecni. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu 
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roty wywołany  radny powstaje i wypowiada słowo "ślubuję". Ślubowanie może być złożone  

z dodaniem zdania: "Tak mi dopomóż Bóg". Poprosił pana Henryka Kędziorę o powstanie  

i odczytał rotę ślubowania: 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców". 

Pan Henryk Kędziora  dokonał ślubowania:  Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że pan H. Kędziora objął mandat radnego Rady Miejskiej  

w Ropczycach oraz poinformował, że pan radny złożył oświadczenie o przystąpieniu do Klubu 

Radnych Samorząd i Gospodarka.   

 

3.  

Ustalenie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady spytał czy są propozycje zmian do porządku obrad. 

Brak zgłoszeń.     

Przewodniczący Rady przedstawił wniosek – prośbę o zmianę do porządku obrad:  

przegłosowanie zmiany formalnej w porządku obrad: projekt 5.17. ma być tytuł: w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/253/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok oraz w związku z tym, że nowy 

radny poprzez ślubowanie objął mandat  zachodzi konieczność wyboru radnego do komisji 

stałych oraz konieczność uzupełnienia wakatu na funkcji Przewodniczącego Komisji ds. 

oświaty, kultury i sportu - w związku z tym proszę o wyrażenie zgody na wprowadzenie do 

porządku obrad dwóch projektów uchwał:  jako punkt 5.19. projekt w sprawie zmian  

w składach osobowych komisji stałych Rady Miejskiej w Ropczycach, jako punkt 5.20. projekt 

w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu.       

Wnioskowana zmiana do porządku obrad, to jest – projekt 5.17. zmiana tytułu na: w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/253/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok,  wprowadzenie do porządku obrad 

dwóch projektów uchwał:  jako punkt 5.19. projekt w sprawie zmian w składach osobowych 

komisji stałych Rady Miejskiej w Ropczycach, jako punkt 5.20. projekt w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu - została wprowadzona przy: za – 18   

głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 1 głos. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad sesji został ustalony.  
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Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie radnego - uzyskanie mandatu w trakcie kadencji. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z 26 sesji Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/165/19 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 20 grudnia 

2019 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ropczyce na 2020 rok 

2) w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Ropczyce z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2021 

3) w sprawie: nadania nazwy ronda 

4) w sprawie przystąpienia do VII. zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce w miejscowości Ropczyce 

5) w sprawie zamiany nieruchomości położonych w Ropczycach, działki 1933/8, 1933/5 

6) w sprawie nabycia nieruchomości w Ropczycach-Pietrzejowej, działki 1086, 1085, 1084, 

1052/3 

7) w sprawie zamiany nieruchomości położonych w Ropczycach, działka 506 

8) w sprawie zmiany uchwały własnej nr XXVI/247/20 z dnia 28 września 2020 r.,  

w sprawie zmiany uchwały własnej nr XLV/601/2006 z dnia 26 października 2006 r.  

w sprawie darowizny nieruchomości położonej w Okoninie 

9) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok podatkowy 2021. 

10) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 

11) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

podatkowy 2021. 

12) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta ogłoszonej przez Prezesa GUS za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021. 

13) w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według średniej ceny 

drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2020 r. będącej podstawą do 

ustalenia podatku leśnego na rok podatkowy 2021. 

14) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/237/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 

sierpnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków 

inwestycyjnych na 2021 rok 

15) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/252/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 

września 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków 

inwestycyjnych na 2021 rok 

16) w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków bieżących na 2021 

rok 

17) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/253/20 Rady Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 

września 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok 

18) w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 rok 
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19) w sprawie zmian w składach komisji stałych Rady Miejskiej w Ropczycach 

20) w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu. 

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych - cz.III. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

4.  

Przewodniczący Rady poinformował, że do protokołu z 26 sesji Rady Miejskiej w Ropczycach, 

do sesji, nie było uwag.  

Protokół z 26 sesji został przyjęty, przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

5.  

5.1) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/165/19 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ropczyce na 2020 rok – 

kierownik Referatu Spraw Obywatelskich p. Łukasz Charchut.  

Projekt uchwały 5.1. dotyczy zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ropczyce na 2020 rok. 

Zmiana uchwały polega na zwiększeniu środków na dotacje celowe ze 159 000 zł na 199 000 

zł.      

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/165/19 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 20 grudnia 2019 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ropczyce na 2020 rok - 

przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

 

5.2) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Ropczyce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2021 – kierownik Referatu Komunikacji Społecznej, Promocji  

i Rozwoju p. Teresa Kiepiel. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Ropczyce  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 202. Jest to program głosowany przez Radę corocznie. Program wynika  

z zapisów ustawy. Proponowany projekt jest podobny do tego, który corocznie jest uchwalany. 

Środki przeznaczone na realizację programu to 408 000 zł. Projekt programu był zawieszony 

na stronie internetowej urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. Nie było uwag do tego 

programu. W programie jest mowa o 4 konkursach. Na profilaktykę przeciwalkoholową 
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przeznaczamy 285 000 zł, na przeciwdziałanie narkomanii 35 000 zł, na pomoc społeczną 

13 000 zł, na kulturę i sztukę 75 000 zł. Z wyjątkiem profilaktyki przeciwalkoholowej są to te 

same kwoty jak proponowane w ubiegłym roku.    

Radny p. Dariusz Skórski – Mam pytanie odnośnie kwot, które były przed chwilą podane. Czy 

są to kwoty, które były pierwotnie przyjmowane w ubiegłym roku, czy po obniżeniu po 

wprowadzeniu oszczędności w związku z pandemią koronawirusa. I od razu wniosek z mojej 

strony, prośba i apel żeby zastanowić się w ciągu roku budżetowego w przyszłym roku żeby  

w trakcie tego roku budżetowego ogłosić dodatkowy konkurs na takie kluby jak Lux Lubzina, 

klub Sumo i klub Syrena Gnojnica, którym to klubom obniżono w związku z pandemią 

dofinansowania, a potem tym klubom brakowało środków bo jeździli praktycznie na wszystkie 

zawody, które mieli zaplanowane a myśmy zakładali wtedy odbierając te środki, że będzie 

mniej spotkań i zawodów. 

Kierownik Referatu p. T.Kiepiel – To są kwoty, które były projektowane na początku roku. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Ropczyce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2021 - przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zapoznanie Rady z opinią Komisji ds. gospodarki komunalnej 

oraz rozwoju gospodarczego o opiniowanych projektach uchwał.  

Radny p. Zenon Chachut – przewodniczący  Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego  - Komisja do spraw gospodarki komunalnej oraz rozwoju gospodarczego na 

posiedzeniu zdalnym w dniu wczorajszym opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 27 sesję 

Rady Miejskiej. Między innymi omawiane były projekty 5.3 w sprawie nadania nazwy ronda 

opinia pozytywna; 5.4 w sprawie przystąpienia do VII zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce opinia pozytywna; 

5.5 w sprawie zamiany nieruchomości opinia, zamiany przepraszam nieruchomości opinia 

pozytywna. 5.6 w sprawie nadania, nabycia nieruchomości opinia pozytywna. 5.7 w sprawie 

zamiany nieruchomości opinia pozytywna. Komisja opiniowania także 5 projektów uchwał 

podatkowych na 2021 rok. Są to uchwały 5.9 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości opinia pozytywna. 5.10 w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 

opinia pozytywna. 5.11 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych opinia pozytywna. 5.12 w sprawie obniżenia średniej ceny żyta opinia 

pozytywna i jak również 5.13 w sprawie obniżenia średniej ceny drewna opinia pozytywna.  

  

 

5.3) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: nadania nazwy ronda – Burmistrz Ropczyc 

p. Bolesław Bujak.  

Przedkładam projekt uchwały Rady dotyczący nadania skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 

Kolejowej z drogami gminnymi: ulica Przemysłowa i ulica Brzozowa - rondo Albiny Kuraś. 

Nadanie temu rondu na Czekaju koło glorii imienia Albiny Kuraś wiązałoby się z pierwszą 
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rocznicę śmierci; wielkiej artystki naszej ziemi, animatorki kultury, działaczki kulturalnej  

i społecznej w dowód wdzięczności za jej ponad 50-letnią aktywność w tych obszarach które 

zapisujemy w uzasadnieniu. Byłoby to też upamiętnienie jej pamięci może nie tyle 

upamiętnienie co utrwalanie jej pamięci. Bardzo proszę o przychylenie się do tego projektu bo 

pozwoliłoby nam to właśnie w pierwszą rocznicę jej śmierci na sformułowanie napisu i nadaniu 

imienia temu skrzyżowaniu.  

Radny p. Jan Rydzik - Jak zaznaczyłem wczoraj na komisji, zaproponowałem nazwę szkoły 

muzycznej na osiedlu Świętej Barbary lub Domu Kultury w Lubzinie imienia świętej pamięci 

pani Aliny Kuraś. Nie wszyscy radni uczestniczyli w tej komisji i dlatego o tym mówię. Do 

szkoły muzycznej czy domu kultury uczęszczają dzieci na różne organizowane zajęcia  

z muzyki czy inne kulturalne imprezy. Miło by było usłyszeć, że chodzą do szkoły muzycznej 

imieniem pani Albiny Kuraś. Moja propozycja została jednak odrzucona. Spodziewałem się 

tego bo przyjęte jest tak że nasze pomysły czy propozycje większością radnych Samorząd  

i Gospodarka są odrzucane. No trudno. Może kiedyś będzie inaczej. Ta uchwała była nie 

konsultowana ze wszystkim radnymi i nie było się kiedy na tą uchwałą pochylić. Od marca 

wiadomo, uczestniczymy w zdalnych sesjach i w komisjach w ogóle nie było pracy. Będzie jak 

będzie. 

Burmistrz p. Bolesław Bujak - W odpowiedzi na wypowiedź pana radnego chcę powiedzieć że 

wczoraj na komisji gospodarki uzasadniałem że to jest projekt uchwały który przedstawia 

burmistrz. Ja o nadaniu ronda imienia Albiny Kuraś mówiłem już wiele miesięcy temu. 

Mówiłem również na sesji rady, mówiłem na komisjach, uzgadniałem to z rodziną, 

uzgadniałem to ustnie i pisemnie wiele tygodni temu z dyrektorem Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Przypominam że to jest również droga wojewódzka i wczoraj na komisji  

w odpowiedzi na wypowiedź pana radnego powiedziałem że nadanie ronda pani Albinie Kuraś 

nie stoi na przeszkodzie w nadaniu obiektom przyszłym może, bo dzisiejszy budynek szkoły 

muzycznej na górce nie jest docelowy i to jest tak naprawdę żłobek, przedszkole bo taka była 

funkcja również kiedyś tego budynku. Szkoła muzyczna jest tylko w części budynku i ma jak 

państwo wiecie, od tyłu wejście i w zasadzie nawet nie wiem czy na dziś, byłoby w tej chwili 

adekwatne abyśmy temu obiektowi temu budynkowi teraz nadawali imię czy Albiny Kuraś czy 

jakiekolwiek inne. Wszyscy wiecie jako radni że od dwóch, trzech lat mówimy o zamiarach 

budowy obiektu docelowego - Centrum Kultury w którym byłaby szkoła muzyczna i sala 

widowiskowo kinowa i kino. Jesteśmy na etapie koncepcji i uważam że jeszcze w tej kadencji 

taki obiekt będzie powstawał. Celowo nie mówię że go oddamy do użytku bo różnie może być 

z czasem. Więc uważam że ta propozycja pana radnego będzie brana pod uwagę pewnie  

w przyszłości być może i również tym obiektom o których pan radny wspominał ale proszę 

przyjąć do wiadomości panie Janku że jeśli temat związany z tym projektem przedłożony 

Wysokiej Radzie zgodnie z procedurami na 7 dni przed był przygotowywany wiele tygodni 

temu to równie dobrze gdyby w tym czasie pan zaproponował to moglibyśmy mówić o tym że 

była na stole równorzędna propozycja niestety propozycja pana radnego została odrzucona  

a propozycja burmistrza przyjęta. Natomiast w momencie przekładania projektu Wysokiej 

Radzie czy na komisji ale 7 dni przed była tylko propozycja burmistrza, którą dzisiaj przedkłada 
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więc trudno tu mówić o tym zarzucie, jaki pan radny w imieniu klubu PiS czy w swoim imieniu 

przedkłada projekt uchwały no to klub Samorząd i Gospodarka go odrzuca bo ma większość 

bo kiedyś my będziemy większość mieli. To nie chodzi o politykę panie Janku, proszę pamiętać 

to chodzi o osobę której imię chcemy szybko, sprawnie, bez kosztów nadać i to było 

uzgodnione z rodziną i upierałbym się że tu nie był polityczny spór tylko merytoryczna uchwała 

i merytoryczne głosowanie i o takie merytoryczne głosowanie bym apelował, do wszystkich 

radnych.  

Przewodniczący Rady p. Grzegorz Bielatowicz -  Ja ze swojej strony jako radny reprezentujący 

miejscowość Lubzinę z której wywodziła się pani Albina Kuraś bardzo proszę obydwa kluby 

o poparcie tego wniosku. Tak jak pan burmistrz powiedział zbliża się rocznica śmierci pani 

Albiny i to by było takim gestem z naszej strony, ze strony samorządu że jednak uczcimy jej 

osobę, jej działalność, to co zrobiła dla tego środowiska dla Ropczyc, dla Podkarpacia. To jest 

ważne żeby uczcić tą pamięć. Rozsławiała imię nie tylko Lubziny ale całego Podkarpacia i jej 

zasługi na pewno przysłuży się do tego że o Lubzinie, o Ropczycach jest głośno. Bardzo proszę 

o poparcie tego wniosku. Czy ktoś z radnych jeszcze chce zabrać głos.  

Radny p. Dariusz Skórski - Panie przewodniczący ja tutaj się do pana apelu dołączę i do 

podziękowań. Przyznam, ja też rozmawiałem z rodziną i rodzina wyraża wdzięczność. Ja jako 

reprezentant jak pan przewodniczący Lubziny również dziękuję za taki pomysł choć przyznam 

się szczerze że trochę mi do tego ronda pani Albina nie pasuje jako osoba wizerunkowo, bo  

jednak mi się ona kojarzy z matką i z dobrą gospodynią promującą tak jak pan przewodniczący 

powiedział i Lubzinę i Ropczyce i całą gminę na szczeblu i międzynarodowym i państwowym. 

Ja tu jako mieszkaniec Lubziny poprę ten pomysł dzisiaj i przyłączę się do apelu i do prośby 

Jasia Rydzika żeby w przyszłości pomyśleć o nadaniu imienia może nie tyle szkole muzycznej- 

jeśli byłaby rozbudowana to świetnie - ale mamy nawet wiejski dom kultury na Brzezówce 

który fajnie działa. A chciałbym zaznaczyć że przecież tata świętej pamięci Albiny Kuraś pan 

Kamiński pochodził z Brzezówki. Być może tam pomyślimy za niedługo w najbliższym czasie 

o nadaniu takiego imienia. To jest kobieta związana z kulturą - fajne by było takie odznaczenie 

jeszcze dla niej.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie: nadania nazwy ronda  - przy: za – 14 

głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 5 głosów.  

 

5.4) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do VII. zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce  

w miejscowości Ropczyce – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do VII zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego w obszarze - w rejonie ulicy Zielonej w Ropczycach  

w granicach oznaczonych na załączniku graficznym do niniejszej uchwały szeroką linią koloru 

czarnego. Jest to obszar dworca autobusowego. Dla tego terenu była na poprzedniej sesji 

podjęta uchwała w sprawie zmiany planu miejscowego, okazuje się że również i w studium 

trzeba zmienić niektóre zapisy aby umożliwiały przyszłą inwestycję.  
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Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do VII. zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Ropczyce  

w miejscowości Ropczyce - przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

 

5.5) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych  

w Ropczycach, działki 1933/8, 1933/5 – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej p. Józef 

Krzych. 

Projekt dotyczy wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowej o powierzchni około 

20 arów będącej własnością Gminy Ropczyce oznaczonej w operacie ewidencji gruntów jako 

działka 1933/ 8 o powierzchni ogólnej 13 arów 78 mkw., tutaj działka ta wchodziłaby cała do 

zamiany oraz część działki 1933/5 o powierzchni ogólnej 15 arów 2 mkw. za część 

nieruchomości osoby fizycznej oznaczonej w operacie ewidencji gruntów jako działka 1925/20 

o powierzchni ogólnej 20 arów 74 mkw. Są to nieruchomości położone w Ropczycach za 

stadionem, jedna działka Gminy jest położona za obwodnicą natomiast ta druga część działki 

Gminy jest położona pomiędzy ulicą Mickiewicza a obwodnicą. Obie działki Gminy 

przeznaczone do zamiany stanowią nieruchomości rolne, nie są objęte miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego, natomiast część osoby, nieruchomości osoby fizycznej, 

którą gmina nabędzie jest objęta miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego  

i przeznaczona na cele usług sportu i rekreacji.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zamiany nieruchomości położonych  

w Ropczycach, działki 1933/8, 1933/5 - przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się 0.  

 

5.6) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Ropczycach-

Pietrzejowej, działki 1086, 1085, 1084, 1052/3 – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nabycie do zasobu nieruchomości gruntowej 

oznaczonej w operacie ewidencji gruntów w obrębie ewidencyjnym Ropczyce-Pietrzejowa 

jako działki 1086 o powierzchni ogólnej 31 arów 43 mkw., 1085 o powierzchni ogólnej 22 ary 

61 mkw., 1084 o powierzchni ogólnej 16 arów 3 mkw. i 1052/ 3 o powierzchni ogólnej 5 arów 

63 mkw.. Działki wymienione w projekcie uchwały położone są za Zakładami 

Magnezytowymi, objęte są planem miejscowym i przeznaczone są na cele produkcyjno-

usługowe, oraz pod drogę dojazdową, która stanowić będzie dojazd do Eurowi i Euro-budu. 

Właściciele wyżej wymienionych nieruchomości wyrazili zgodę na sprzedaż.  
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Radny p. Skórski Dariusz - Ja bym pana dyrektora zapytał tak z ciekawości czystej, czy cena 

tych działek które będziemy nabywać bo musimy nabyć w dzielnicy przemysłowej, to, to są 

działki rolne,  czy będzie wyższa cena jakaś, jak to się odbywa. 

Kierownik Referatu GP p. Józef Krzych - Działki są objęte planem miejscowym i przeznaczone 

na cele produkcyjne.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie nabycia nieruchomości w Ropczycach-

Pietrzejowej, działki 1086, 1085, 1084, 1052/3 – przy: za –  18 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1 głos.  

 

5.7) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości położonych  

w Ropczycach, działka 506 – kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej p. Józef Krzych. 

Projekt dotyczy wyrażenia zgody na zamianę części nieruchomości gruntowej o powierzchni 

około 30 arów obrębu Ropczyce będących własnością Gminy Ropczyce, oznaczoną w operacie 

ewidencji gruntów obrębu Ropczyce jako działka nr 506 o powierzchni ogólnej 62 ary 63 mkw. 

za część nieruchomości gruntowej o powierzchni około 20 arów będącej własnością osoby 

fizycznej oznaczoną w operacie ewidencji gruntów obrębu Ropczyce jako działki nr 502/16  

o powierzchni ogólnej 30 arów 30 mkw. i 503/8 o powierzchni 32 ary 84 mkw. Część działki 

stanowiącej własność gminy Ropczyce zostanie wykorzystana przez osobę fizyczną na cele 

inwestycyjne.  

Radny p. Henryk Kędziora - Chodzi mi o taką sprawę, w związku z tym, że działka 506, od jak 

dobrze pamiętam od roku 1986 była w użytkowaniu przez Polski Związek Działkowców 

Rodzinny Ogród Działkowy Aronia. Były to tereny przekazane ale przez chyba jeszcze 

prezydium Rady, były to czasy właśnie te 80-te, były przekazane na czasowe użytkowanie, 

pewno w międzyczasie były zmiany ustawy o Pracowniczych Ogrodach Działkowych, 

wreszcie o rodzinnych ogrodach działkowych 2013 roku i powiem tak dzisiaj wiadomo, że te 

tereny nie zostały przekazane na rzecz Polskiego Związku Działkowców i rodzinnego ogrodu 

działkowego,  jestem prezesem rodzinnego ogrodu Aronia w Ropczycach i ta część tej działki, 

one były w naszej dyspozycji, myśmy się tym zajmowali. Był, jest to teren naprawdę trudny. 

W związku z całą sytuacją - wyrokiem Sądu Administracyjnego z 2019 roku,  ja osobiście  

mówiłem że jest to teren taki gdzie nie można  nic tym ludziom dać i jestem za tym jeżeli jest 

możliwość żeby to przejęła gmina. Także osobiście nawet tu współpracowałem z panem 

kierownikiem. Było 14 działek na dzień dzisiejszy zostało 4 osoby 4 działkowiczów którzy to 

użytkowali. Związku z tym że te tereny już stały się nie nasze ale to jakby nasi ludzie i tym 

bardziej że w rozmowie z panem kierownikiem było powiedziane tak że ten nowy inwestor 

czyli osoba fizyczna która chce przejąć te tereny na działalność inwestycyjną w jakiś sposób 

się dogada i zrekompensuje tym ludziom, bo tam są nasadzenia, są dwa domki działkowe  

i  właśnie tutaj takie zapytanie jak ten temat jest zakończony, bo zajmuję się tym ogrodem, nie 

mam żadnych informacji, a przynosiłem informację żeby się z tymi ludźmi skontaktować, i tu 

pytanie moje czy ta osoba która nabywa te działki w jakiś sposób rekompensuje to że ci ludzie 

odstępują od tego  bo wiadomo że nie będą uprawiać, a po drugie jeżeli teren już gminny czy 
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jeżeli zechcą uprawiać czy będą mogli wydzierżawić sobie te poszczególne działki co tam 

zostają, chociaż jest trudny teren bo z jednej strony przemysł z drugiej strony jest już 

wygrodzone, na dole jest stacja cpn-u, tym bardziej że od drogi od Brzozowej, pasie 

Brzozowym z tego względu tych 30 arów nawet prawie nie ma jak tam dojechać. Czy jest 

rekompensowane tym ludziom coś za to że wyrażają zgodę, czy polubownie odchodzą. Czy 

jestem w stanie uzyskać jakąś w tym momencie  odpowiedź na ten temat.  

Kierownik Referatu GP p. Józef Krzych - Zostały przeprowadzone rozmowy z osobami, które 

użytkują tą część działki, która przeznaczona jest do zamiany, natomiast te osoby otrzymają 

odszkodowania. Została wykonana wycena przez rzeczoznawcę majątkowego składników 

majątkowych, które te osoby pozostawią na tych działkach. Natomiast w pozostałej części 

będziemy się zastanawiać, na razie gmina nie ma żadnych planów wykorzystania tej 

nieruchomości, ewentualnie być może przez umowy dzierżawy zostaną zalegalizowane. 

Radny p. Henryk Kędziora – Dziękuję, odpowiedź jest satysfakcjonująca, że ci ludzie nie 

zostają bez niczego.   

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zamiany nieruchomości położonych  

w Ropczycach, działka 506 - przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 głos.  

 

5.8) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej nr XXVI/247/20  

z dnia 28 września 2020 r., w sprawie zmiany uchwały własnej nr XLV/601/2006 z dnia 26 

października 2006 r. w sprawie darowizny nieruchomości położonej w Okoninie – kierownik 

Referatu Gospodarki Przestrzennej p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały własnej Nr XXV/247/20 Rady Miejskiej  

w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. poprzez dokonanie zmian w tytule uchwały oraz w § 

1 w ten sposób, że wyrazy XLV/601/2006 zastępuje się wyrazami XLV/601/06 oraz wyrazy 26 

października zastępuje się wyrazami 23 października. Jest to sprostowanie błędu pisarskiego.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały własnej nr XXVI/247/20 

z dnia 28 września 2020 r., w sprawie zmiany uchwały własnej nr XLV/601/2006 z dnia 26 

października 2006 r. w sprawie darowizny nieruchomości położonej w Okoninie – przy: za – 

19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się 0.  

 

5.9) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok podatkowy 2021 – kierownik Referatu Podatków p. Bogumił Wójciak.  

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok podatkowy 

2021. Wszystkie stawki w projekcie pozostają bez zmian w stosunku do roku poprzedniego, 

podtrzymujemy wszystkie tak jak było w tamtym roku.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  
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Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok podatkowy 2021- przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się - 0.  

 

5.10) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości - 

kierownik Referatu Podatków p. Bogumił Wójciak. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. Tutaj tak samo projekt jest 

kontynuacją z tamtego roku, prośba o korektę punktu czwartego tego projektu, wkradł się 

chochlik, jest w sprawie określenia wysokości stawek na rok podatkowy 2020, powinno być 

zwolnień w podatku od nieruchomości.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości -

przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 głos.  

 

5.11) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok podatkowy 2021 - kierownik Referatu Podatków p. Bogumił 

Wójciak. 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok podatkowy 2021. Tak samo jak w poprzednim, stawki podatku zostały utrzymane z roku 

poprzedniego. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok podatkowy 2021 - przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.  

 

5.12) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

ogłoszonej przez Prezesa GUS za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na rok podatkowy 2021 - kierownik Referatu Podatków p. Bogumił Wójciak. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta ustalonej przez Prezesa GUS za 

okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2021. 

Tutaj żeby utrzymać tą samą stawkę co w roku poprzednim, bieżącym musimy obniżyć stawkę 

wskazaną przez prezesa GUS czyli 58,55 do naszej stawki czyli 48,80.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

ogłoszonej przez Prezesa GUS za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku 

rolnego na rok podatkowy 2021 - przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  
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5.13) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

obliczonej na podstawie ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 

do ustalenia podatku leśnego na rok podatkowy 2021 - kierownik Referatu Podatków p. 

Bogumił Wójciak. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, obliczonej według 

średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2020 roku 

będącej podstawą ustalenia podatku leśnego na rok podatkowy 2021. Tutaj też stawka zostaje 

bez zmian. Żeby to osiągnąć musimy obniżyć cenę ustaloną przez prezesa GUS z 196,84 na 

171,05. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

obliczonej według średniej ceny drewna uzyskanej przez nadleśnictwa za pierwsze trzy 

kwartały 2020 r. będącej podstawą do ustalenia podatku leśnego na rok podatkowy 2021 -  przy: 

za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

5.14) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/237/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok – skarbnik gminy p. Beata Malec. 

Projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały 237 z 28 sierpnia 2020 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań w 2020 w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok. Zmiana dotyczy 

zadania pod nazwą Projektowanie przebudowy i modernizacji basenów zewnętrznych  

w Ropczycach. W projekcie tym zmienia się kwotę o 10 700 w związku z ogłoszeniem 

realizacji tego zadania. Kwota ta ulega zmianie poprzez zwiększenie tej kwoty na tym zadaniu 

w 2021 roku. W związku z tym konieczne jest podjęcie tej uchwały. Również zwiększa się 

zobowiązanie w 2021 roku, które zostaje pokryte z dochodów własnych gminy Ropczyce  

z tytułu podatku od nieruchomości od osób fizycznych i od osób prawnych.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu.  

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/237/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 sierpnia 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok – przy: za –  18 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1 głos.  

 

5.15) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/252/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok – skarbnik gminy p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmiany uchwały z 28 września 2020 roku o numerze 252. W projekcie uchwały 

zmienia się kwotę zadania dotyczącego przebudowy ul. Zielonej w Ropczycach poprzez 

budowę chodnika dla pieszych. W związku z przeprowadzonym postępowaniem przetargowym 
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na to zadanie mamy urealnioną już kwotę wykonania zadania w 2021 roku i ta uchwała 

dostosowuje zapisy poszczególnych pozycji uchwały. W związku z tym, że jest to po części 

zadanie finansowane z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych taką uchwałę urealniamy 

do rzeczywistych kwot w związku z różnymi źródłami finansowania tego zadania.  

Radny p. Dariusz Skórski – Pragnę podziękować panu Burmistrzowi za podjęcie tej decyzji, że 

w końcu będziemy budować chodnik przy ul. Zielonej. Jest to jedna z ostatnich jak nie ostatnia 

ulica w mieście czy na przedmieściach, bardzo niebezpieczna. To powód żeby zagłosować za. 

Wystarczy się tą ulicą przejechać faktycznie krętą, górzystą – jest bardzo niebezpieczna. Proszę 

o poparcie radnych obydwu klubów.   

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/252/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 

roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2021 rok – przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0.  

 

5.16) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie wydatków bieżących na 2021 rok – skarbnik gminy p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku w zakresie wydatków bieżących na 2021 

rok. W projekcie uchwały postanawia się zabezpieczyć kwotę 10 tys. zł na sporządzenie zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz projekt planu 

miejscowego dla obszarów w Niedźwiadzie. Źródłem pokrycia tego zobowiązania w wysokości 

10 tys. zł będą dochody gminy z tytułu podatku od nieruchomości osób prawnych i osób 

fizycznych. Z uwagi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podkarpackiego dotyczące 

obszaru w Niedźwiadzie istnieje konieczność uchwalenia planu miejscowego. Poza tym 

zachodzi konieczność zawarcia aneksu z wykonawcą, który wcześniej został zawarty na 

wydłużenie terminu na 2021 rok i zabezpieczenia dodatkowych środków w związku z realizacją 

tego opracowania. 

Radny p. Kazimierz Mądro – Prosiłbym o uściślenie o co dokładnie chodzi bo nie wiem jakie 

to jest zadanie i czego dotyczy.  

Burmistrz p. Bolesław Bujak – Myśmy już podjęli uchwałę nie wiem czy na przedostatniej sesji 

czy ostatniej, do uchwalonego przez Radę Miejską planu miejscowego w Niedźwiadzie pod 

stadion, za szkołą przy drodze powiatowej, obszar wszystkim znany. Wojewoda naszą uchwałę 

uchylił. Zwrócono uwagę na drobne uzupełnienia, które niestety musimy wykonać poprzez 

uchwalenie planu, który nie sądzę żeby nam zajął 4 lata, jak uchwalenie pierwotnego, tylko 

kilka miesięcy. Wygląda na to, że nie tylko sam plan miejscowy ale i studium uwarunkowań  

o czym teraz jest mowa. My już podpisaliśmy umowę na realizację do końca tego planu z tą 

samą firmą z Wrocławia, tyle tylko że tego nie uda się wykonać w ciągu tych miesięcy tego 

roku. Zadanie będzie kończone w przyszłym roku. Nie wiem kwiecień, maj i wymaga 

sfinansowania w przyszłym roku, tą kwotą brakującą w przyszłym roku 10 tys. zł. Przepisy 

finansowe są takie, że jeżeli wykraczamy w przyszły rok z zadaniem gdzie umowę podpisujemy 

w tym, to dla zabezpieczenia tej kwoty w części finansowania tego zadania w przyszłym roku 
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musimy w tym roku podjąć właśnie taką uchwałę. Stąd ta uchwała. Co ta uchwała wprowadza 

do całego tego projektu. Generalnie ona nam zbytnio nie przeszkadza dlatego, że już podjęta 

uchwała raz, pozwala nam negocjować po uchwaleniu budżetu gminy na przyszły rok  

z właścicielami tych łąk i nieruchomości, które obejmuje ten właśnie plan, które będą 

przeznaczone w koncepcji, którą też przygotowujemy – stadionu. Inni autorzy przygotowują tą 

koncepcję, umowa chyba jest podpisana, te prace biegną równocześnie. Czyli przygotowywana 

koncepcja stadionu będzie gotowa, o ile pamiętam do końca tego roku. I to nam pozwoli po 

uchwaleniu budżetu, albo to będzie na koniec roku, albo na koniec stycznia, podejmować 

negocjacje z właścicielami gruntu co do zakupu. Zakupu nie gruntu rolnego ale nieruchomości. 

Cały spór polegał na tym, że właściciele tych łąk chcieli takie stawki, które były dużo wyższe 

niż obowiązujące ceny rynkowe gruntów rolnych. Dzisiaj możemy już negocjować nie zakup 

gruntów rolnych, łąki, ale nieruchomości. Może nie dzisiaj ale po uchwaleniu budżetu i po 

przedłożeniu przez projektantów koncepcji. Myślę, że mniej więcej odpowiedziałem panu 

radnemu to co było intencją zapytania.       

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2020 roku  

w zakresie wydatków bieżących na 2021 rok – przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0.  

 

5.17) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/253/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Ropczyce na 2020 rok – skarbnik gminy p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian zapisu § 1 i 6 uchwały 253 z 28 września w sprawie zmian w budżecie. 

Zmiany dotyczą zwiększenia kwoty na zadaniu związanym z realizacją przez Rządowy 

Program Inwestycji Lokalnych na uzbrojeniu osiedla Pod Pałacem. Jest to różnica kwoty, która 

wcześniej była podjęta przy zabezpieczeniu kwoty na 2021 rok i wszelkie zapisy dotyczące 

zwiększenia tej kwoty, a jest to zwiększenie o kwotę 34 494,85 znajdują się w zapisach tych 

paragrafów 1 i 6 w związku z dochodami i wydatkami majątkowymi. Również § 6 określa już 

uszczegółowione i wydzielone kwoty z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w związku 

z podjętą już wcześniej uchwałą i urealnieniem kwot na poszczególnych inwestycjach.  

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/253/20 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 28 września 2020 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Ropczyce na 2020 rok – przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

5.18) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2020 

rok – skarbnik gminy p. Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w budżecie gminy Ropczyce na 2020 rok. Zwiększa się dochody budżetu 

o kwotę 3 653 zł  jako dochody bieżące i jednocześnie zmniejsza się dochody majątkowe  

o kwotę 13 250 zł. Zwiększenie środków są to środki z funduszu pracy otrzymane na realizację 
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zadań przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w związku z realizacją programu 

asystent rodziny, jest to kwota 2 703 zł, 950 zł będzie to kwota realizacji zadań przez placówki 

oświatowe. Po stronie zmniejszeń jest to kwota 13 250 zł jako rezygnacja z realizacji zadania 

usuwanie odpadów z folii rolniczych i sznurka do owijania balotów. Są to środki, które 

mieliśmy otrzymać z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

W związku z niemożliwością realizacji tego zadania środki te nie zostaną przekazane. W tabeli 

nr 1 według klasyfikacji budżetowej przedstawione są dochody i w tabeli nr 2 w związku  

z realizacją tych wydatków czy rezygnacją z zadań, również klasyfikacja przedstawia te 

zwiększenia i zmniejszenia. Tabela nr 3 dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami zadań 

realizowanych przez placówki oświatowe. Tabela nr 4 dokonuje przeniesień pomiędzy 

wydatkami według klasyfikacji budżetowej w kwocie 228 668,19. Są to zadania realizowane 

przez wszystkie nasze jednostki organizacyjne oraz Urząd Miejski w Ropczycach w związku  

z realizacją budżetu i koniecznością przesunięć poszczególnych zadań w związku z realizacją 

budżetu 2020. Również na wniosek różnych sołectw przenosi się łącznie wydatki pomiędzy 

paragrafami poszczególnych zadań realizowanych w ramach funduszu sołeckiego na łączną 

kwotę 16 482,20. W paragrafie 4 szczegółowe rozpisane poszczególne przeniesienia zadań na 

poszczególnych sołectwach, które zostały złożone zgodnie z przepisami pod obrady Rady 

Miejskiej. Tabela nr 5 przedstawia kwoty po tych wszystkich zmianach zadań, realizację 

funduszu sołeckiego, który jest uchwalony w 2020 roku.       

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 

2020 rok – przy: za –  19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0.  

 

5.19) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w składach komisji stałych Rady 

Miejskiej w Ropczycach – przewodniczący Rady p. Grzegorz Bielatowicz. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że radny pan Henryk Kędziora, który objął mandat, ma 

prawo i obowiązek uczestniczyć w pracach komisji oraz zaproponował jego kandydaturę do 

Komisji Rewizyjnej oraz do Komisji ds. oświaty, kultury i sportu. Spytał czy pan radny Henryk 

Kędziora wyraża zgodę.  

Radny p. Henryk Kędziora – powiedział, że tak, wyrażam zgodę.   

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmian w składach komisji stałych Rady 

Miejskiej w Ropczycach – przy: za –  17 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2 głosy.  

 

5.20) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. 

oświaty, kultury i sportu - przewodniczący Rady p. Grzegorz Bielatowicz. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że w związku z wakatem na funkcji przewodniczącego 

Komisji ds. oświaty, kultury i sportu, obowiązkiem Rady jest wybór przewodniczącego tej 

komisji.  Zgłosił na przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu  kandydaturę 
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radnego Dariusza Mormola, który pracuje w tej komisji od 2010 roku, w tym w latach 2014-

2018 był jej przewodniczącym. Spytał czy są inne kandydatury.  

Radny p. Jan Rydzik – Panie przewodniczący niech pan powtórzy nazwisko bo przerwało  

w czasie pana wypowiedzi.  

Przewodniczący Rady p. Grzegorz Bielatowicz –    Na przewodniczącego Komisji ds. oświaty, 

kultury i sportu  zgłaszam kandydaturę radnego Dariusza Mormola, który pracuje w tej komisji 

od 2010 roku, w tym w latach 2014-2018 był jej przewodniczącym. Czy są jeszcze jakieś inne 

kandydatury. ………. Nie słyszę.  

Brak zgłoszeń.  

Przewodniczący Rady cd. – Czy radny Dariusz Mormol wyraża zgodę.  

Przez połączenie telefoniczne radny p. Dariusz Mormol – Wyrażam zgodę, panie 

przewodniczący. 

Przewodniczący Rady cd. – Rozumiem, że innych kandydatów nie ma, nie zostali zgłoszeni. 

Procedury są takie, że zgodnie ze Statutem musimy przeprowadzić głosowanie w sprawie 

zamknięcia listy kandydatów.  

Głosowanie w sprawie zamknięcia listy kandydatów w sprawie wyboru przewodniczącego 

Komisji ds. oświaty, kultury i sportu, wynik głosowania: za –  18 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1 głos.  

Głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. oświaty, kultury i sportu – 

kandydat Dariusz Mormol, wynik głosowania: za –  15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 4 głosy.  

Uchwała została podjęta - Przewodniczącym Komisji ds. oświaty, kultury i sportu został 

wybrany radny Dariusz Mormol. 

 

6.  

Przewodniczący Rady -  Informacje z analizy oświadczeń majątkowych powinny być 

przedstawione organowi stanowiącemu do 30 października każdego roku. Jak pamiętamy były 

już przedstawione w dwóch częściach.  W terminie przed obecną sesją wpłynęły jeszcze 

informacje, w tym od Wojewody Podkarpackiego z analizy oświadczenia przewodniczącego 

Rady, z Urzędu Skarbowego z analizy oświadczeń Burmistrza i Przewodniczącego Rady, od 

Burmistrza, od Urzędu Skarbowego w Dębicy - z analizy oświadczeń zobowiązanych 

kierowników i pracowników. W wymienionych informacjach brak wskazanych 

nieprawidłowości. Są udostępnione do zapoznania się.   

  

7.  

Informacje przedstawione przez Przewodniczącego Rady:  

W informatorze e-sesji została Radzie przekazana Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Ropczyce w roku szkolnym 2019/2020.  
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Wpłynęło pismo od mieszkańców ulicy Kolonia w sprawie wykonania naprawy drogi na 

określonym odcinku. Ponieważ realizacja tego  zadań jest to kompetencja organu 

wykonawczego, pismo to jako Rada przekazujemy panu Burmistrzowi celem rozpatrzenia.   

 

Sprawy różne przedstawione przez Radnych: 

Radny p. Kazimierz Mądro – Mam pytanie do pana Burmistrza, bo mam informacje, że 

rozpoczęło się wykonanie dokumentacji na oświetlenie na odcinek drogi w Niedźwiadzie, jeżeli 

pan Burmistrz mógłby przybliżyć w jakich ilościach będą te odcinki, mniej więcej w jakim 

rejonie. Jeszcze jedna sprawa, mianowicie zbliżamy się do końca roku, będziemy niedługo 

mówić o budżecie na przyszły rok. W związku z tym poddałbym już dziś już propozycję od 

siebie, jak również myślę, że włączy się w to również sołtys gminy Mała, mianowicie chodzi 

mi o to żeby w przyszłym roku z tzw. Fogru, wystąpić z wnioskiem, przygotować, żeby było 

to przygotowane na przyszły rok, o fundusz na wykonanie drogi Niedźwiada – Granice – 

Łosiny. Jest to bardzo ważna rzecz, dość duży odcinek ale myślę, że wspólnie jest do zrobienia, 

żeby to rozpocząć i w jakiś sposób może udałoby się wykonać, udrożniłoby to połączenie tym 

mieszkańcom Granic, których uczęszczają dzieci do szkoły w Niedźwiadzie. Myślę, że to 

byłoby dobre rozwiązanie. Jest to moja propozycja do rozważenia i myślę, że z Małą 

spróbujemy, jeżeli będzie chęć żeby to wykonać.  

 

Radny p. Dariusz Skórski – Zwróciłbym się z wnioskiem do pana Burmistrza, dziś jadąc do 

pracy zauważyłem, nie wiem być może źle spostrzegłem, ale wydaje mi się, że ktoś majstrował 

przy światłach na obwodnicy, przejechałem drogę główną autem, za chwilę się światła 

zmieniły, przede mną się zmieniło na czerwone, za chwilę zmieniło się z powrotem, nie wiem 

czy nie za szybkie są zmiany. I też bym miał wniosek, przekazując prośbę mieszkańców. Jakiś 

czas temu była robiona modernizacja drogi krajowej, gdzie stawiano ekrany dźwiękochłonne i 

między innymi w Lubzinie w rejonie tzw. czworaków, gdzie jest przystanek, postawiono 

ekrany, zostawiając przejazd dość szeroki. Wiem, że ludzie interweniowali w Generalnej 

Dyrekcji, prosili, miały być badania prowadzone, audyt, kontrole i nikt nie ma informacji czy 

jakieś ekrany będą uzupełnione. Jeżeliby można było pismo wystosować z gminy miałoby to 

lepszy wydźwięk, jak ode mnie radnego.  

 

Radny p. Andrzej Rachwał – W odpowiedzi do wypowiedzi Darka, chciałem powiedzieć, że 

ten temat już był kilkakrotnie poruszany, żeśmy zgłaszali to do Generalnej Dyrekcji,  

a faktycznie te światła nie działają dobrze. Niejednokrotnie to było już zgłaszane, szczególnie 

pomarańczowe światło jest za krótkie w stosunku do wymaganego. Generalna Dyrekcja 

twierdzi, że jest zgodne wszystko, widzę że nieraz poprawiają coś ale to niestety nie zmienia 

sytuacji, ale w tym momencie to ja wiem czym to jest podyktowane, kamery są założone, 

wychwytują kierowców, którzy nie zdążą wyhamować a przejadą. Dla mnie to jest oczywista 

sprawa, że tym się prawdopodobnie nikt nie zajmie. Jeśli chodzi o drugą sprawę, którą mam, 

to chciałem podziękować i pogratulować Centrum Kultury za tegoroczne dostrojenie pomnika, 

którego do tej pory nam brakowało, bardzo ładnie to wygląda, inne miasta też w ten sposób 

dostrajają swoje budynki czy tego typu pomniki, bardzo jestem z tego zadowolony i też 
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wypowiedzi mieszkańców słyszałem. Chciałem tylko powiedzieć, że mam nadzieję, że  

w święta miasto też będzie pięknie przystrojone, już zaczyna się coś robić, szczególnie  

w okolicach pomnika, tak jak prosiłem wczoraj pana Burmistrza o zmianę trochę dekoracji. 

Mam nadzieję, że to będzie zrealizowane.  

 

Radny p. Jan Rydzik – Panie Przewodniczący, taka uwaga, żeby na przyszłość jak jakieś 

uchwały wchodzą tak jak dzisiaj 19,  20, żeby nam dzień wcześniej dać jakieś powiadomienie, 

żebyśmy się mogli jakoś porozumieć. Bo to z zaskoczenia wszystko jest i nawet nie było chwili 

nad kandydaturami się zastanowić. Bym prosił aby przynajmniej kilka godzin wcześniej 

poinformować o takiej uchwale.  

Przewodniczący Rady – Ja myślę, że obecna sytuacja, ta która nas dotknęła wszystkich jako 

Radę, nosiliśmy się z zamiarem, że taka sytuacja będzie, po odejściu naszego zacnego kolegi 

więc myślę, że to było oczywiste, że na pewno trzeba będzie uzupełnić ten skald osobowy. Ale 

weźmiemy na przyszłość pana sugestię.  

 

Burmistrz p. Bolesław Bujak – Takie właściwe pytanie to jest radnego pana Kazimierza Mądro 

dotyczące oświetlenia, które przygotowujemy, więc odpowiadam, projekt oświetlenia dla drogi 

powiatowej od głównej drogi, do której ona dołącza Mała Dębica, Mała Niedźwiada czyli do 

lasu w dół idąc łącznie z zakrętem. Jesteśmy na etapie projektu wstępnego i teraz będziemy 

uzgadniali z mieszkańcami nieruchomości, na których posadowione wedle projektu mają być 

słupy, o zgodę. Gdy takie uzgodnienia nastąpią to będziemy kończyć projekt i występować  

o pozwolenie na budowę. Chcielibyśmy by to do końca lutego, marca uzyskać. Sądzę, że to 

jeżeli chodzi o projekt budżetu na przyszły rok, ta propozycja jest do przyjęcia jeśli chodzi  

o Fogry. To tyle jeśli chodzi o odpowiedzi. Pan Dariusz Skórski – dobrze, z pewnością 

wystąpimy do Generalnej Dyrekcji oddział w Rzeszowie z zapytaniem czy są prowadzone 

prace związane z audytem akustycznym, dźwiękochłonnym, a jeżeli nie to będziemy popierali 

mieszkańców. Sprawdzimy protokoły, bo tam były komisje, posiedzenia i przyznam szczerze, 

to było wiele miesięcy temu i jeżeli tam było zobowiązanie po stronie Generalnej Dyrekcji to 

być może te opracowania są zlecone i gdzieś może one są. Jeżeli nie to będziemy wnosić jeszcze 

raz o przeliczenie. Światła na obwodnicy – ja też mogę powiedzieć, że mamy niewielki wpływ 

na Generalną Dyrekcję, która w zasadzie administruje obwodnicą, administruje światłami tymi 

na skrzyżowaniu, jeżeli są tam teraz jakieś kłopoty to jutro będziemy dopominać się mailami  

o regulację. Pan Andrzej Rachwał – tutaj mogę tylko powiedzieć, że miło nam usłyszeć uwagi 

pozytywne państwa radnych dotyczące jakiś innowacji wprowadzonych z wystrojem święta 

narodowego. Natomiast pewnie wszyscy mamy niesmak z racji warszawskiego święta 

narodowego, bo moim zdaniem, to jeśli mamy w kraju tak świętować, że jest to zawłaszczenie 

przez wątpliwych narodowców tegoż święta w stolicy i taki przekaz idący w dół i tam zjeżdżają 

się przecież z wielu miejscowości, mam nadzieję, że nie z Ropczyc, ci rzekomi narodowcy jako 

najwięksi patrioci to ja nie wiem czy właściwe w ogóle jest świętowanie, czy władza 

państwowa sobie z tym nie radzi, czy może za dużo jest tych świąt narodowych i powiedzmy 

zwłaszcza części społeczeństwa tego młodego coś się tutaj dzieje. Oświetlenie świąteczne, 

zgodnie z tym co pan Andrzej Rachwał sugerował wczoraj na komisji, tak bierzemy to pod 
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uwagę, będą pewne zmiany, które będą nas tyle samo kosztowały co w roku ubiegłym  

i poprzednim. Te zmiany państwo zauważą. Natomiast staramy się utrzymywać koszty ciągle 

na tym samym poziomie. Dzisiejsza informacja dotycząca przedłożonych projektów podatków 

też wskazuje na to, że na przyszły rok, w tym też te wszystkie koszty bieżące bo o takich 

mówimy, w gminie to jest wielka kwota, bo ona dotyczy i oświaty, i kultury, o czym teraz 

mówimy, i sportu, i pomocy społecznej i Urząd Miejski, który realizuje wszystkie decyzje Rady 

czy zarządzenia Burmistrza, staramy się w projekcie budżetu ustalić to na poziomie tym samym 

czyli constans, bo podatki nie podnosimy. Przypomnę, że ostatnio podnieśliśmy podatki co 

prawda rok temu tylko o 3%. Jeżeli dzisiaj nie podnosimy to oznacza, że w ciągu 8 lat tylko raz 

podnieśliśmy lokalne podatki o 3%, a więc po stronie wydatków utrzymanie tych wydatków 

bieżących na niezmienionym poziomie to naprawdę jest duża dyscyplina i stąd Wysoka Rada 

niech się nie dziwi jeśli na wiele różnych wydatków odpowiadamy nie, nie. Bo jeśli w tym 

klimacie kryzysu nie decydujemy się podwyższyć lokalnych podatków i one są od paru lat 

prawie niezmienione to trudno też abyśmy generowali co roku wyższe wydatki bieżące, bo  

w takiej sytuacji nie pozostałoby nam złotówki na realizację tych wielu inwestycji 

rozwojowych, o których państwo radni mówicie na każdej sesji, na komisji i mówiliście tutaj 

w paru przypadkach.  

 

8. 

Przewodniczący Rady zamknął 27 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

 

 

Protokolanci:  

Elżbieta Klimek inspektor w Biurze Rady Miejskiej,  

  

 

 


